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Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd) §§ 1-4 

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m) tjänstgörande §§ 5-40 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlson (s)  

Lars Randerz (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Charlie Magnusson SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Edlund, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund, biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin och Marlene Blomberg från roteln. 

* 

Ordföranden Mikael Söderlund (m) hälsade Inga-Lill Larsson, ny ersättare för (m), 

välkommen till nämnden. 

 
 § 27 

Rättvisa markupplåtelser för kiosker och gatukök med samma läge, 

medborgarförslag. Begäran om omprövning av avgifter från Norrmalms 

stadsdelsnämnd 

Dnr T2006-540-03034 

Protokollsutdrag 

 

Trafikkontoret hade den 16 januari 2008 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 

till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att godkänna kontorets utlåtande och 

 överlämna det som svar på medborgarförslaget. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

ledamoten Anders Broberg (kd) yrkade bifall till återremiss i förslag som redovisas i 

bilaga O. 

 

Propositionsordning 

Ordföranden Mikael Söderlund (m) tog först upp yrkandet från honom själv m fl (m), 

ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd) om att 

återremittera ärendet. Vid propositioner på bifall respektive avslag till detta yrkande 

fann ordföranden att nämnden beslutar bifalla yrkandet om återremiss. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade alltså efter propositioner på framställda 

yrkanden, enligt det av ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), ledamoten Inge-Britt 

Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg (kd) framställda yrkandet d v s: 

 

1. Kontorets förslag återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Det finns anledning att göra den översyn av markupplåtelseavgifterna Norrmalms 

stadsdelsnämnd begär. Kioskägare, gatuköksinnehavare m.fl. har rätt att få veta hur 

regelsystemet fungerar, annars vågar de inte ansöka om plats. Politiker måste kunna 

förklara systemet när de blir tillfrågade, annars accepteras inte systemet av dem som 

söker. Idag är det ett omöjligt regelverk, de som söker tillstånd förstår inte, och inte 

heller politiker kan svara på frågor om varför grannens kiosk, i samma läge, samma 

stadsdel, är hälften så dyr som den jag själv har.  

Därför är det nödvändigt att ta fram ett system som är begripligt. Det regelverk vi dag 



  

har skapar förvirring och osämja. 

Kontoret bör med hänvisning till ovanstående inom nuvarande budgetram göra en 

översyn av regelsystemet i syfte att skapa ett för alla förståeligt regelverk. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten 

Torhild Lamo (v) och ledamoten Mats Lindqvist (mp) med hänvisning till kontorets 

förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

    Tillhör § 27, bilaga O 

 

 

Trafik- och renhållningsnämnden 

2008-02-12 

     

    Tillhör ärende 27 

 

Rättvisa markupplåtelseavgifter 

för kiosker och gatukök med 

samma läge 

 

Mikael Söderlund m.fl. (m)  

Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  

Anders Broberg (kd) 

 

 

 

 

Förslag till beslut  

 

Att  återremittera kontorets förslag, 

 

att  därutöver anföra följande: 

 

Det finns anledning att göra den översyn av markupplåtelseavgifterna Norrmalms 

stadsdelsnämnd begär. Kioskägare, gatuköksinnehavare m.fl. har rätt att få veta hur 

regelsystemet fungerar, annars vågar de inte ansöka om plats. Politiker måste kunna 

förklara systemet när de blir tillfrågade, annars accepteras inte systemet av dem som 

söker. Idag är det ett omöjligt regelverk, de som söker tillstånd förstår inte, och inte 

heller politiker kan svara på frågor om varför grannens kiosk, i samma läge, samma 

stadsdel, är hälften så dyr som den jag själv har. Därför är det nödvändigt att ta fram ett 

system som är begripligt. Det regelverk vi dag har skapar förvirring och osämja. 

Kontoret bör med hänvisning till ovanstående inom nuvarande budgetram göra en 

översyn av regelsystemet i syfte att skapa ett för alla förståeligt regelverk. 

 

 

 


